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„Az egy dolog, hogy a disznó nem ehet moslékot, de mit fogunk mi enni?!" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Imre Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési Miniszter úrhoz, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az európai élelmiszeripar a magyar piac ostromára készül, írta a hónap közepén a lengyel
Gazeta Wyborcza nevű liberális lap, „Az egész Unió Budapest ellen menetel, c . cikkében.
A szerző elsősorban a tej- és tejtermékek, a sajtok, a joghurtok, a hús- és húskészítmények, a
kolbászok(!) kivitelének - ill . behozatalának drámai, lavinaszerű növekedésével számol .
Valószínűleg nemzeti kormányaik nem kis örömére, megelégedésére - nyílván jelentős
anyagi és diplomáciai támogatásuk mellett .

S vajon, hogy álunk mi? Mit tett a magyar kormány a dicsőséges koppenhágai megállapodás
aláírása óta?

Semmit .

Még mielőtt Miniszter Úr - jó szokásához híven- kezdene hátra mutogatni, javasolnám, hogy
nézzen inkább előre. Több ok miatt is szerencsés lenne .

Egyrészt, ha nem tetszettek volna észre venni, de majd két éve kormányoznak .
Igaz mi sem vettük észre - bár ez nem vigasz-, a tragédia inkább az, hogy Magyarország
polgárai sem - legfeljebb az áremelésekből, no meg a szokásos „csomagból" .

Másrészt még el találja ütni Őnöket a varsói gyors, vagy a Wiener Valzer .

Kérdés



Az Ön kollégája, Jozef Pröll, osztrák mezőgazdasági miniszter szerint : „a Magyarországra
irányuló élelmiszer export lehetőségei nagyon nagyok". Részesedésük már ma is több, mint 5

a magyar élelmiszer piacon .
Megjegyzi még - úgy mellékesen -, hogy hiányoznak a kiváló minőségű magyar
élelmiszerek.

Mellbevágó kijelentések . Mintha eddig másról hallottunk volna . . .

Az Uniós és csatlakozó államok már ma is igen jelentős részesedéssel bírnak a magyar
piacon, a lengyeleké 7,9, a németeké 13,7 % (!) .
Mindez Magyarországon, az Unió - területéhez képest

	

legnagyobb mezőgazdasági
potenciáljával rendelkező országában!

Miniszter úr!

Mit tesznek Önök ebben az időszakban? Mit tesznek a magyar piac védelme érdekében?
Milyen ellenlépéseket tesznek, tettek a magyar élelmiszeripar piacvesztésének
megakadályozása, újabb piacok megszerzésére?

Nem tartja - e az előbbiek tükrében bűnösen elhibázott lépésnek a területi - a vidéki
Magyarország élelmiszeripari és mezőgazdasági termékeinek piacra jutását szolgáló -,
regionális agrármarketing centrumok megszüntetését?

Várom válaszát .
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